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Verslag Algemene Ledenvergadering S.C. Excelsior d.d. 27 november 2023 
 

Aanwezig volgens presentielijst: 
Bestuur:  

Joris de Caluwé (voorzitter), Jacko van Ast (secretaris), Pieter van Stijn (penningmeester), Caren Heijne, 
Patrick Pols 

Erelid 
 Cock van Zanten 
Leden van Verdienste:  

John van Tilburg, Jacko van Ast  
Leden: 

John Brussé, Turkilery Cephe, Ruud Hoogerwerf, Arthur Rasenberg, Dick van Verrre, Bob de Lange  
Afwezig met bericht van verhindering:  

Patrick de Bruijne, Bas Endlich, Henk Bauer, Thiemen Jan Hollaar, Simon Kelder, Martin Borsboom 
 

1. Opening 
De voorzitter, Joris de Caluwé, opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
 

 
 
2. Mededelingen 
Er zijn enkele afmeldingen: Patrick de Bruijne (ziekenhuisbezoek), Henk Bauer (treinverbinding 
vanuit Zutphen), Thieme Jan Hollaar (afgebroken ruitenwisser), Mitchell de Ridder (ziek).  
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3. Notulen van de algemene ledenvergadering van 17 januari 2023 
Met enkele ondergeschikte wijzigingen worden de notulen vastgesteld; de secretaris wordt 
bedankt. 
  
4. Ingekomen stukken  
Er zijn enkele volmachten binnengekomen. 
 
5. Statutenwijziging, tweede lezing 
Na een korte toelichting van Joris de Caluwé worden de nieuwe statuten nu ook in tweede lezing 
goedgekeurd. Er zijn twee tegenstemmen; Arthur Rassenberg en Randy Eseed (via een volmacht) zijn 
van mening dat statutair moet worden uitgesloten dat bestuursleden langer dan twee termijnen 
(zes jaar) onderdeel uitmaken van het bestuur.  
Voordat de nieuwe statuten geldingskracht krijgen, moeten ze nu door de KNVB worden 
goedgekeurd. Daarna kunnen ze bij de notaris worden gepasseerd. De ALV stemt er van harte 
mee in om notaris Duco Ottervanger van DUO deze taak toe te vertrouwen.  

 
6. Toelichting ontwikkelingen bij Excelsior Rotterdam, door voorzitter Bob de Lange 
Bob de Lange geeft een overzicht van het afgelopen jaar van onze professionele “grote broer” en 
stelt de aanwezigen op de hoogte van tal van interessante wetenswaardigheden van het afgelopen 
en ook het huidige seizoen.  
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De jaargang 2022-2023 was zonder meer een goed seizoen, zowel sportief als financieel. Zo was 
al een ronde voor het einde duidelijk dat het eredivisieschap bij de mannen wordt behouden. Bij 
de vrouwen ging het wat minder rooskleurig; de noodzaak een toegewijde manager te benoemen 
was groot; inmiddels is hiervoor Nicole Deurholt aangesteld.  
Door de spelersverkoop van Mats Wieffer en Thijs Dallinga werd een mooie opbrengst behaald. In 
totaal werd een nettoresultaat geboekt van 236.000 euro bij een schuld die van 1,9 naar 1.5 
miljoen daalde. Het stadion zit vaker vol en er is ook veel belangstelling van sponsors.   
De nieuwbouwplannen voor het stadion zijn steeds verder ontwikkeld en er is goede hoop dat 
binnenkort de eerste stappen genomen kunnen worden om daadwerkelijk met de concrete 
voorbereidingen van de bouw te beginnen. Als Excelsior in de eredivisie blijft, zal het veld in het 
stadion in het seizoen 2025-2026 van natuurgras moeten zijn. Dat betekent dat het eerste team 
ergens anders zal moeten gaan trainen. 
Nu er zo veel belangstelling is, zouden de beoogde toeschouwersaantallen van 7.500 wel eens 
snel gerealiseerd kunnen worden. Daarom is het mooi dat er, zo nodig later nog, de mogelijkheid 
is om een extra ring te bouwen. Hiermee kan het totaal naar 10.000 toeschouwers worden 
gebracht.   
Voor de sportclub is ook een eigen accommodatie voorzien. Bob de Lange geeft aan dat de 
ontwikkeling van het gebied meer stakeholders kent, zoals de speeltuin, het kinderdagverblijf, de 
scouting en het Arboretum.  
De ontwikkelingen rond de Oostkant van Rotterdam, met 10.000 nieuwe woningen, hebben tot 
gevolg dat er veel sportterrein in de directe omgeving verloren gaat, wat de druk op ons gebied 
vergroot. Er is overigens de toezegging van de gemeente dat ons trainingsgrasveld (veld 3) al 
zomer 2024 kan worden omgezet in kunstgras. 
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7. Rondvraag 
Dick van Verre geeft aan dat het boek over de legendarische oud-voorzitter Henk Zon zeer 
boeiend is; echt een aanrader om te lezen!  
Cock van Zanten vraagt of de taken van het bestuur al verdeeld zijn; Joris geeft aan dat dat na 
de winterstop gedaan zal worden.   

 
8. Sluiting  

Voorzitter Joris de Caluwé kan het niet laten om ook deze derde vergadering in 2023 een oud 
Zeeuws gebruik in ere te houden; hij biedt opnieuw alle leden een rondje aan.  

 
JvA, 5 december 2023 


